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§50 

Meddelanden 

Anmälningar 
 KS2226573 KS2022/24-1  protokoll CSG 2022-02-09 signed 
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§51     KS2022/39 

 
Internkontroll 2021 för kommunstyrelsens bedömning  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner rapport över internkontroll 2021. 
  
Kommunstyrelsen begär en komplettering från utbildningsnämnden kring nämndens granskning 
av skolpliktsbevakningen under 2021. 
  
Kommunstyrelsen begär en komplettering från socialnämnden kring hur nämnden ser på riskerna 
och konsekvenserna inom området information. 
  
Kommunstyrelsen begär en komplettering från samhällsbyggnadsnämnden där nämnden redogör 
för hur man följt upp att fusk och oegentligheter inte förekommit i de bygg- och 
exploateringsprojekt som kommunen varit involverad i under 2021. 
  
Kommunstyrelsen begär en komplettering från kommunstyrelsen kring beskrivning av hur 
riskerna med elavbrott hanterats under 2021. 
  
Kommunstyrelsen begär en komplettering från kommunstyrelsen i form av en redogörelse kring 
eventuella avvikelser från kommunens upphandlingspolicy, samt en redogörelse kring hur mycket 
som köpts utanför avtal, under 2021. 
  
Kommunstyrelsen noterar att det behövs djupare analyser kring internkontroll, från alla nämnder 
inklusive kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 
Internkontrollen är varje nämnds egna ansvar, men kommunstyrelsen har en stödjande roll och 
en tillsynsroll för internkontrollarbetet. Rapporten ger en översikt kring vilken internkontroll som 
nämnderna har genomfört 2021 och vilken bedömning kommunstyrelsen gör.  
 
Redan 2020 påtalades vikten av att alla nämnder inklusive kommunstyrelsen behövde öka 
ambitionerna med internkontrollen vilket fortsatt är aktuellt. För två nämnder, 
utbildningsnämnden och socialnämnden, gör kommunstyrelsen bedömningen att arbetet inte har 
prioriterats tillräckligt utifrån hur man har beskrivit det i sina årsrapporter. Om nämnderna har 
behov av stöd och hjälp i arbetet så finns det sedan tidigare möjlighet att begära det från t ex 
ekonomiavdelningen. 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner rapport över internkontroll 2021. Kommunstyrelsen begär en 
komplettering från utbildningsnämnden kring nämndens granskning av skolpliktsbevakningen 
under 2021. Kommunstyrelsen begär en komplettering från socialnämnden kring hur nämnden 
ser på riskerna och konsekvenserna inom området information. 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Michael Plogell (FR) föreslår följande tre tilläggsförslag: 
1) Kommunstyrelsen begär en komplettering från samhällsbyggnadsnämnden där nämnden 
redogör för hur man följt upp att fusk och oegentligheter inte förekommit i de bygg- och 
exploateringsprojekt som kommunen varit involverad i under 2021.  
2) Kommunstyrelsen begär en komplettering från kommunstyrelsen kring beskrivning av hur 
riskerna med elavbrott hanterats under 2021.  
3) Kommunstyrelsen begär en komplettering från kommunstyrelsen i form av en redogörelse 
kring eventuella avvikelser från kommunens upphandlingspolicy, samt en redogörelse kring hur 
mycket som köpts utanför avtal, under 2021. 
  
Lars-Erik Olsson (S) föreslår följande som tilläggsförslag: Kommunstyrelsen noterar att det 
behövs djupare analyser kring internkontroll, från alla nämnder inklusive kommunstyrelsen.  
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag samt 4 tilläggsförslag. Ordföranden frågar först 
om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Ordföranden frågar om arbetsutskottet 
antar eller avslår Michael Plogells (FR) tilläggsförslag och finner att arbetsutskottet antar 
förslagen. Ordföranden frågar därefter om arbetsutskottet antar eller avslår Lars-Erik Olssons 
(S) tilläggsförslag och finner att arbetsutskottet antar förslaget.  
 

Beslutsunderlag 
 Internkontroll 2021, kommunstyrelsens samlade bedömning 
 Internkontroll 2021, kommunstyrelsens bedömning 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§52     KS2019/262 

 
Riktlinjer för uppvaktning, avtackning och gåvor i Bollebygds 
kommun - återremiss  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer för uppvaktning, avtackning och gåvor i Bollebygds 
kommun, daterat 2022-02-16, under förutsättning att kommunfullmäktige upphäver tidigare 
beslut. 
  
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige upphäver sitt tidigare beslut om ”Riktlinjer för 
representation, gåvor, uppvaktning och avtackning”, antagna av kommunfullmäktige 2004-06-17 
§ 67, reviderade 2009-12-10 § 174. 
  
Arbetsutskottets beslut 
Redaktionella ändringar av materialet görs utifrån dagens diskussion inför behandling i 
kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen har uppdaterat reglerna kring gåvor och sammanställt det i ett 
styrdokument. Detta styrdokument föreslås ersätta tidigare beslut (KS 2009/454 Riktlinjer för 
representation, gåvor, uppvaktning och avtackning). Dock antog kommunfullmäktige de 
nuvarande riktlinjerna, varvid kommunfullmäktige måste upphäva sitt tidigare beslut innan 
kommunstyrelsens beslut kan börja gälla. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet på sammanträde 2020-03-16, § 18, och 
återremitterat ärendet för ytterligare handläggning.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer för uppvaktning, avtackning och gåvor i Bollebygds 
kommun, daterat 2022-02-16, under förutsättning att kommunfullmäktige upphäver tidigare 
beslut. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige upphäver sitt tidigare beslut om 
”Riktlinjer för representation, gåvor, uppvaktning och avtackning”, antagna av 
kommunfullmäktige 2004-06-17 § 67, reviderade 2009-12-10 § 174. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Ordföranden frågar om 
redaktionella ändringar utifrån dagens diskussion kan göras av materialet inför behandling i 
kommunstyrelsen, och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Riktlinjer för uppvaktning, avtackning och gåvor i Bollebygds kommun 
 Riktlinjer för uppvaktning, avtackning och gåvor i Bollebygds kommun 
 Riktlinjer för representation, gåvor, uppvaktning och avtackning, nu gällande 
 §18 KSAU Riktlinjer för gåvor i Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§53     KS2022/30 

 
Bemötandeplan för Bollebygds kommun  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till bemötandeplan för 
Bollebygds kommun, daterat 2022-02-16. 
 

Ärendet 
En arbetsgrupp bestående av representanter från de olika förvaltningarna gavs i uppdrag att ta 
fram en värdegrund med tyngdpunkt på bemötande i form av en bemötandeplan och vikten av 
det individuella mötet och dess betydelse lyfts fram. I arbetet har bemötandeplaner från andra 
kommuner och organisationer genomlysts och utifrån det har slutsatsen blivit att en 
bemötandeplan bör vara kort och koncis samt ge handfasta rekommendationer till användaren. 
Utifrån det har bemötandeplanen utformats så att var och en som möter någon i sin 
yrkesutövning eller i sitt uppdrag, internet eller externt, ska ta den till sig och kunna följa den vid 
varje möte. Bemötandeplanen utgår ifrån arbetsordning för kommunfullmäktige, uppförandekod 
för förtroendevalda i Bollebygds kommun, det arbetsgivarpolitiska programmet samt 
medarbetarskapets grunder. 
 
I arbetet med bemötandeplanen har det framkommit att det finns rutiner och andra dokument i 
området på de olika förvaltningarna i kommunen som kan vara motsägelsefulla och utifrån det 
bör dessa dokument avskrivas när bemötandeplanen implementeras. 
 
Bemötandeplanen implementeras i hela organisationen genom dialog på arbetsplatsträffar (APT) 
och i de politiska instanserna. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till bemötandeplan för 
Bollebygds kommun, daterat 2022-02-16. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
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 Bemötandeplan för Bollebygds kommun 
 Bemötandeplan för Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§54     KS2022/33 

 
Remiss; Översiktsplan Mölndals stad  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande som sitt eget och översänder det till Mölndals stad 
som svar på remissen. 
 

Ärendet 
Stadsbyggnadsförvaltningen i Mölndals stad har upprättat ett förslag till ny översiktsplan för 
Mölndals kommun på uppdrag av stadens kommunstyrelse. Syftet med översiktsplanen är att visa 
inriktningen för stadens mark- och vattenanvändning genom övergripande 
stadsbyggnadsstrategier och planeringsprinciper. 
  
Bollebygds kommun ingår i översiktsplaneförslagets tillhörande sändlista. Sista dag för synpunkt 
är 2022-04-03, men Bollebygd har begärt förlängd svarstid till och med justeringsdag för 
kommunstyrelsens beslut i ärendet.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande som sitt eget och översänder det till Mölndals stad 
som svar på remissen. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Remiss; granskning av Mölndals översiktsplan 
 Yttrande 
 Underrättelse om granskning och sändlista 
 Översiktsplan; granskningshandling 2022 
 Samrådsredogörelse 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§55     KS2022/32 

 
Remiss; Översiktsplan Lerums kommun  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det till Lerum kommun som 
Bollebygds kommuns remissvar på översiktsplanens granskningshandling. 
 

Ärendet 
Den 2 februari 2022 skickade Lerum kommun ut information om deras översiktsplans 
granskningshandling till olika remissinstanser, däribland Bollebygds kommun. Översiktsplanen 
syftar till utveckla hela Lerums kommun och vidare växa till cirka 60 000 invånare fram till år 
2050. Några åtgärder för att utveckla området närmast Bollebygds kommun omnämns inte.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande och översänder det till Lerum kommun som 
Bollebygds kommuns remissvar på översiktsplanens granskningshandling. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Remissvar Lerums kommuns översiktsplan 
 Yttrande över Lerums kommuns översiktsplan 
 ÖP Lerum Granskningshandling 
 ÖP Lerum Förutsättningar Granskningshandling 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§56     KS2022/54 

 
Planbesked för Bollebygd, Flässjum 2:59 - yttrande till 
samhällsbyggnadsnämnden  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen har inget att erinra mot ansökan om planbesked för fastigheten Bollebygd, 
Flässjum 2:59. 
 

Ärendet 
2021-12-21 inkom en ansökan om planbesked för fastighet Flässjum 2:59 i Bollebygds centrum. 
Planförslaget syftar till att bebygga fastigheten med en större byggrätt i fem våningar med 
tillhörande källargarage. Byggnaden föreslås användas till både handel/kontor samt bostäder. 
  
Enligt samhällsbyggnadsnämndens reglemente ansvarar nämnden för handläggning och beslut 
om planbesked. Kommunstyrelsen ska ges möjlighet att yttra sig i varje planbeskedsärende innan 
samhällsbyggnadsnämnden fattar beslut. Kommunstyrelsen har godkänt att kommunstyrelsens 
arbetsutskott får yttra sig i detta ärende, då det inte hinner till kommunstyrelsen i tid innan 
samhällsbyggnadsnämndens beslut.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen har inget att erinra mot ansökan om planbesked för fastigheten Bollebygd, 
Flässjum 2:59. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Planbesked för Bollebygd, Flässjum 2:59 - yttrande till samhällsbyggnadsnämnden 
 Ansökan om planbesked, Bollebygd Flässjum 2:59 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden  
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§57     KS2020/69 

 
Remiss för ny järnväg mellan Göteborg-Borås  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till yttrande 
som sitt eget och översänder det till Trafikverket. 
 

Ärendet 
Trafikverket har upprättat ett granskningsunderlag för Göteborg-Borås, en del av nya stambanor. 
Underlaget är omarbetade handlingar från samråd 3 (ägde rum 2021). Lokaliseringsutredningen 
och övriga granskningshandlingar utgör underlag till framtagandet av järnvägsplaner. 
  
Handlingarna som ställs ut ligger också till grund för tillåtlighetsprövning* enligt miljöbalken där 
regeringen beslutar om det är tillåtligt att anlägga järnvägen, samt inom vilken korridor den nya 
järnvägen i så fall ska gå. Därefter upprättas järnvägsplaner där Trafikverket utreder exakt var 
järnvägen ska gå inom korridoren. Utöver granskningsunderlag och tillåtlighetsprövning står 
kommunen inför ett beslut om avsiktsförklaring** där form för samverkan, samarbete och 
samplanering preciseras. 
  
Korridorsvalet (Bollebygd syd) och dess geografiska utbredning är identiskt med förslaget som 
ställdes ut i samråd 3. Tillhörande handlingar har uppdaterats respektive tillkommit sedan samråd 
3, vilket gör att kunskaper om förutsättningar och konsekvenser inför granskningsyttrande har 
stärkts. 
  
För delsträckorna Almedal-Landvetter flygplats och inom Borås har Trafikverket liksom i samråd 
3 rangordnat två alternativ vardera. Inget av dessa alternativ har någon direkt påverkan på 
Bollebygds kommunala intressen och är därmed inget som kommunen yttrar sig om. Gällande 
den regionala nyttan hänvisar Bollebygd i första hand till Boråsregionens yttrande. 
  
* Tillåtlighetsprövningen hanteras som separat ärende (KS2022/53) 
** Avsiktsförklaringen hanteras som separat ärende (KS2022/66) 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till yttrande 
som sitt eget och översänder det till Trafikverket. 
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Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Granskningsremiss Göteborg-Borås, en del av nya stambanor 
 Granskningsyttrande Göteborg-Borås, en del av nya stambanor 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§58     KS2022/53 

 
Remiss Trafikverket; Tillåtlighetsprövning enligt miljöbalken av ny 
järnväg Göteborg - Borås, del av nya stambanor  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till yttrande 
som sitt eget och översänder det till Trafikverket. 
  
Arbetsutskottets beslut 
Redaktionella ändringar av materialet görs utifrån dagens diskussion inför behandling i 
kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 
Regeringen har beslutat att Ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya stambanor ska 
tillåtlighetsprövas enligt 17 kap. miljöbalken. Trafikverket centralt ansvarar för att bereda 
tillåtlighetsärenden av detta slag åt regeringen. Efter genomförd remiss kommer Trafikverket med 
eget yttrande överlämna ärendet till regeringen för prövning. Under förutsättning att regeringen 
tillåter verksamheten kommer järnvägsplaner att upprättas. I järnvägsplanerna kommer 
järnvägens utformning, markintrång, skyddsåtgärder m.m. att redovisas mera detaljerat. 
 
Förslaget till yttrande utgår från följande för projektet generella frågeställningar (nummer 1 till 4); 
- (1) om Bollebygds kommun tillstyrker att regeringen tillåter planerad nybyggnad enligt något av 
de alternativ som har rangordnats av Trafikverket 
- (2) om Bollebygds kommun delar den rangordning Trafikverket har gjort mellan alternativen 
eller ej, samt vilken rangordning kommunen i annat fall gör 
- (3) om, och i så fall hur, de alternativ som Trafikverket har rangordnat tillgodoser eller 
motverkar Bollebygds kommuns intressen 
- (4) Bollebygds kommuns bedömning av om de alternativ som Trafikverket har rangordnat är 
förenliga med miljöbalkens bestämmelser och intentioner 
 
Då Bollebygds kommun berörs av endast ett lokaliseringsalternativ (Bollebygd syd) besvaras 
frågeställning 1 och 4. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till yttrande 
som sitt eget och översänder det till Trafikverket. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. Ordföranden frågar om 
redaktionella ändringar utifrån dagens diskussion kan göras av materialet inför behandling i 
kommunstyrelsen, och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 Remiss Trafikverket; tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en 

del av nya stambanor (TrV 2022/13298) 
 Tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya stambanor 

(TrV 2022/13298) 
 Missiv; Remiss inför tillåtlighetsprövning enligt 17 kap. miljöbalken av ny järnväg 

Göteborg - Borås, del av nya stambanor 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§59     KS2022/66 

 
Avsiktsförklaring om samverkan Göteborg-Borås, del av nya 
stambanor  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna avsiktsförklaringen i sin helhet. 
 

Ärendet 
I den nationella planen för transportsystemet 2018–2029, som fastställdes av regeringen i maj 
2018, ingår Göteborg–Borås, en del av nya stambanor, som en namngiven investering. 
Trafikverket presenterade i november 2021 sitt förslag till nationell plan för transportsystemet 
2022–2033. Regeringen förväntas fastställa ny nationell plan i juni 2022. 
  
I april 2021 presenterade Trafikverket den för Göteborg–Borås genomförda 
lokaliseringsutredningen, med tillhörande miljökonsekvensbeskrivning. I utredningen föreslår 
Trafikverket ett lokaliseringsalternativ med rangordnade korridorer samt stationslägen för 
Göteborg–Borås, som en del av nya stambanor. Trafikverket planerar för att beslutsunderlag om 
tillåtlighet för Göteborg–Borås, med förslag till val av korridor, ska kunna skickas till regeringen 
omkring sommaren 2022. Parallellt med tillåtlighetsprövningen kommer arbetet med 
järnvägsplaner att påbörjas. Byggstart inom planlagt område av Göteborg–Borås är planerat att 
ske under perioden 2025-2027. 
  
Göteborg–Borås, en del av nya stambanor, är ett omfattande samhällsbyggnadsprojekt, som 
fordrar nära samverkan, samarbete och samplanering mellan ett stort antal berörda parter i 
stråket. Detta gäller både under den fortsatta planeringen och genomförandet av projektet, i syfte 
att skapa hög måluppfyllelse för samtliga parter och för en långsiktig användning av den nya 
järnvägen. 
  
En avsiktsförklaring har tagits fram om samverkan avseende planering och genomförande av 
Göteborg–Borås. I avsiktsförklaringen beskrivs en samlad målbild, med målformuleringar på 
både nationell och regional nivå. Avsiktsförklaringen kommer att beredas och beslutas hos flera 
samarbetsparter samtidigt. Detta innebär att avsiktsförklaringen behöver kunna godkännas i sin 
helhet, det vill säga utan ändringar. Efter beslut önskas att varje part anger roll och 
namnförtydligande på den som undertecknar avsiktsförklaringen. 
  
Samarbetsparter i avsiktsförklaringen är: Västra Götalandsregionen, Göteborgsregionen (GR), 
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund, Göteborgs Stad, Mölndals stad, Swedavia AB, 
Bollebygds kommun, Borås Stad och Trafikverket. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna avsiktsförklaringen i sin helhet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Avsiktsförklaring 
 Avsiktsförklaring om Samverkan Göteborg–Borås en del av nya stambanor, Slutversion 
 Missiv Avsiktsförklaring om Samverkan Göteborg-Borås en del av nya stambanor. 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§60     KS2022/63 

 
Policy informationssäkerhet och dataskydd  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till policy för 
informationssäkerhet och dataskydd. I och med beslutet upphör informationssäkerhetspolicy för 
Bollebygds kommun (KS2018/59) antagen 2018-04-26, § 22, att gälla. 
 

Ärendet 
Detta policydokument är Bollebygdkommuns viljeinriktning och övergripande principer för 
informationssäkerhetsarbetet och personuppgiftshanteringen i kommunen. Med 
informationstillgångar avses verksamhetens information och tillgångar relaterade till 
informationshantering, som IT-system, data/information, medarbetare, internetkapacitet, etc. 
  
Medarbetaren har en speciellt central roll som informationstillgång, i det att medarbetaren 
exempelvis tar emot, skapar, lagrar, använder, kommunicerar och avvecklar information. Alla 
kommunens verksamheter hanterar information. Den information som hanteras är i förhållande 
till kommunens invånare, företag och organisationer, samt vår egen organisation. Informationen 
som kommunen ansvarar för ska vara felfri och utgör grunden för tillit och förtroende. 
  
När policyn är antagen kommer den att konkretiseras i riktlinjer för informationssäkerhet och 
dataskydd som kommunstyrelsen antar. Förvaltningarna har till ansvar att arbeta fram egna 
rutiner för hur informationssäkerhets- och dataskyddsarbetet ska se ut. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till policy för 
informationssäkerhet och dataskydd. I och med beslutet upphör informationssäkerhetspolicy för 
Bollebygds kommun (KS2018/59) antagen 2018-04-26, § 22, att gälla. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Policy för informationssäkerhet och dataskydd 
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 Policy för informationssäkerhet och dataskydd 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§61     KS2021/277 

 
Svar på medborgarförslag om utskick med e-mail och papperspost  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget. Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att 
utreda möjlighet till säker hantering av dokument via e-post. 
 

Ärendet 
Erik Berglund föreslår i medborgarförslaget skickat till kommunen den 29 oktober 2021 att 
Bollebygds kommun ser över om det finns möjlighet till digitala utskick av brev istället för som 
idag i pappersform, då mottagaren så önskar detta. Om det finns några säkerhetsproblem i 
mailsystemet så bör dessa åtgärdas. Kommunfullmäktige har på sammanträde 2021-11-11 §165 
överlämnat förslaget till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. 
  
Bollebygd kommuns viljeinriktning är att erbjuda digitala tjänster till kommuninvånarna, 
organisationer och företag. Ett steg i den riktningen är att börja skicka myndighetspost digitalt. 
Ett införande av digital post är säkert, miljövänligt och sparar på skattemedlen. Kommuninvånare 
kan få vissa meddelande digitalt, istället för ett pappersbrev. Med en infrastruktur för digital post, 
även kallad Mina meddelanden, kan kommunen som offentlig aktör skicka säker digital post till 
privatpersoner och företag. Mottagaren får sin post säkert och samlat. Det är DIGG, 
myndigheten för digital förvaltning som ansvarar för infrastrukturen och avtal. Idag finns fyra 
digitala brevlådor i Sverige, de kallas för brevlådeoperatörer. Mottagaren kan välja från vilka av de 
fyra aktörer den ska få sin post digitalt. 
  
Med digital post kan kommunen skicka meddelanden skyddsklassade som 1 till 3 enligt MSB:s 
klassifikation för konfidentialitet. Meddelanden som har skyddsklass 4 är inte tillåtna att skicka 
digitalt. Mottagaren får tillgång till sina meddelanden i den säkra digitala brevlådan som kräver 
inloggning med e-legitimation. När kommunen skickar digital post, är det kommunen som har 
ansvaret för meddelandets innehåll. Kommunen har också skyldighet att skicka med information 
om vart mottagaren kan vända sig med frågor kring innehållet i meddelandet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget. Kommunstyrelseförvaltningen får i uppdrag att 
utreda möjlighet till säker hantering av dokument via e-post. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag 
 Svar på medborgarförslag E-post 
 Medborgarförslag gällande utskick med e-mail och pappers postBortredigerad 
 §165 Kf Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag gällande utskick med e-mail och 

papperspost 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§62     KS2022/49 

 
Lokaler för flyktingmottagande, återkoppling initiativärende (S) - 
information  

Ärendet 
Dagens sammanträde 
Kommunchef Monica Holmgren redogör för aktuell situation kring flyktingsituationen på grund 
av kriget i Ukraina, och återkopplar till Lars-Erik Olssons (S) initiativärende som väcktes på 
kommunstyrelsens sammanträde 2022-03-01.  
  
Närvarande ges tillfälle att ställa frågor. Ordföranden tackar för informationen.  
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§63     KS2020/256 

 
Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun - återremiss  

Beslut 
Ärendet återremitteras för att arbeta in Biblioteksparken under § 13 samt tillhörande karta. 
 

Ärendet 
2022-02-10 var ärendet kommunens lokala ordningsföreskrifter uppe för beslut i 
kommunfullmäktige. På mötet uppstod frågor om skillnaden mellan begreppen offentlig plats 
och allmän plats enligt Plan och bygglagen (PBL) och vad som skiljer dem åt i ordningsstadgan 
och i ordningslagen. Frågan har ställts till plan- och exploateringsenheten om skillnaden mellan 
begreppen samt om enhetens möjligheter att ta fram en karta över alla områden som omfattas av 
ordningsstadgan. Följande svar har lämnats av plan- och exploateringsenheten: 
 
Det här är allmän plats: Allmän plats var ett juridiskt begrepp vars ursprung kommer från lagen 
Allmän ordningsstadga från 1956, som numera är upphävd och ersatt av Ordningslagen (SFS 
1993:1617). Allmän plats avsåg då väg, gata, torg eller område som är tillgängligt för alla. 
Begreppet används på det stora hela inte idag, utan har ersatts med benämningen offentlig plats. 
Allmän plats förekommer dock fortfarande i plan- och bygglagen ("en gata, en väg, en park, ett 
torg eller ett annat område som enligt en detaljplan är avsett för ett gemensamt behov") samt i 
vapenlagen och i brottsbalken. I brottsbalken avser man då också butiker, kyrkor, restauranger, 
teatrar och tåg som allmänna platser. 
 
Reglerna för allmän plats gäller oavsett vem som äger marken, om marken ianspråktagits för att 
vara tillgänglig för allmänheten. Dock måste marken för att bli allmän plats tas i anspråk som 
sådan. Detta görs genom att en Lantmäteriförrättning genomförs, varvid hela eller i 
förekommande fall delar av fastigheten går över och blir allmän plats. I samband med övergången 
skall markägaren gottgöras ekonomiskt av den exempelvis samfällighet som tagit marken i 
anspråk som allmän plats. Om i detaljplan som allmän plats planerad allmän plats inte tas i 
anspråk som sådan, finns något inom Plan- och Bygglagen som betecknas pågående användning, 
vilket innebär att den dittills pågående användningen är tillåten tills ianspråktagande sker. 
 
Det här är en offentlig plats: 
Offentliga platser i Sverige är enligt 1 kap. 2 § Ordningslagen: 
1. allmänna vägar, 
2. gator, vägar, torg, parker och andra platser som i detaljplan redovisas som allmän plats och 
som har upplåtits för sitt ändamål, 
3. områden som i detaljplan redovisas som kvartersmark för hamnverksamhet, om de har 
upplåtits för detta ändamål och är tillgängliga för allmänheten, samt 
4. andra landområden och utrymmen inomhus som stadigvarande används för allmän trafik 
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Bedömning av arbetsinsatsen som krävs för att hålla en karta av samtliga platser som omfattas av 
ordningsstadgan ajour. Kort kan man beskriva det som att alla genomförda allmänna platser 
också är offentlig plats. Dock finns det i Bollebygds kommun gott om områden som är planlagda 
som allmän plats men där lantmäteriförrättningarna och gatuutbygganden som krävs för att 
uppfattas som offentlig plats inte är genomförd. T.ex. så finns det allmän plats gata i detaljplanen 
för Bergadalen där gatan ännu inte är offentlig plats eftersom gatan inte är byggd och 
lantmäteriförrättningen som skapar en fastighetsgräns runt gatan inte är genomförd. Den är 
fortfarande allmän plats enligt PBL, men den har ännu inte blivit en offentlig plats. Det finns 
även gott om t.ex. grönområden som är planlagda med enskilt huvudmannaskap i byggnadsplaner 
i områden Olsfors, Töllsjö och Hultafors, där borde något likande en vägförening ha skapats för 
att gemensamt sköta grönytorna. Eftersom det enskilda huvudmannaskapet säger att de är 
allmänna ytor, men som inte ska ägas och driftas av kommunen. Något som ytterligare försvårar 
tolkningen av vad som ska ses som offentlig plats är att i vissa fall äger kommunen delar av de 
enskilda grönområdena. Det kan också finnas gator som enligt ordningslagen borde tolkas som 
offentlig plats som inte är allmän plats t.ex. Guldsandbivägen som är kvartersmark i gällande plan 
och sköts som en gemensamhetsanläggning av de boende. Bollebygds kommun har inga områden 
för hamnverksamhet enligt punkt 3 på listan över offentlig plats men parkeringen vid 
Bollenkollen kan räknas i till punkten 4, eftersom den är planlagd för trafikändamål. För att svara 
på frågan om Bollebygds allmänna platser är offentliga platser krävs alltså en genomgång av 
samtliga detaljplaner i kommunen samt en handpåläggning för att se om detaljplanerna är 
genomförda. 
 
Av resonemanget ovan framgår att det är flera parametrar som behöver vägas in för att avgöra 
om en allmän plats är att beakta som offentlig plats. För att sedan rita en karta över all offentlig 
plats så behövs en digitalisering av samtliga allmänna platser och för att göra det behöver 
detaljplanerna digitaliseras. Att digitalisera samtliga detaljplaner är påbörjat av kommunens plan- 
och exploateringsenhet. Arbetsinsatsen som krävs för att digitalisera samtliga planer i Bollebygd 
beräknas motsvara en heltidstjänst i ett år. Arbetet kräver att den som gör digitaliseringen kan 
tolka en plankarta och göra avvägningar i tolkningen. Därför görs arbetet med digitalisering av 
detaljplaner i mån av tid. Idag har plan- och exploateringsenheten ingen tidplan för när arbetet 
beräknas vara klart. När digitaliseringen är klar behövs en handpåläggning för att se vilka av de 
allmänna platserna som inte är genomförda på ett sådant sätt så att de är att betrakta som 
offentlig plats. En faktor som ytterligare försvårar arbetet är att hela tiden tillkommer allmän plats 
och offentlig plats, tex. genom att nya detaljplaner görs och genom att allmän plats i gamla 
detaljplaner löses in. Därav skulle en karta som beslutsunderlag snabbt förlora sin aktualitet. 
Eftersom det inte går att få en korrekt karta av offentliga platser innan digitaliseringen av 
detaljplanerna är gjord och eftersom kartan snabbt skulle bli obsolet föreslår förvaltningen att 
ordningsstadgan fastställs utan kartmaterial. 
  
Om det är viktigt att det på sikt finns en karta där det är gjort en tolkning över samtliga ytor i 
kommunen som omfattas av den lokala ordningsstadgan kan plan- och exploateringsenheten åta 
sig arbetet att ta fram det som en del av kommunens digitala karta som finns på hemsidan när 
digitaliseringen av detaljplanerna är klar. 
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslag till nya lokala 
ordningsföreskrifter, daterad 2021-11-22. I och med antagandet av nya ordningsföreskrifter 
upphävs kommunfullmäktiges beslut 1996-02-29, § 20 (Antagande av allmänna lokala 
ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun), samt fullmäktiges beslut 2002-04-11, § 31 
(Begäran om tillägg till de lokala ordningsföreskrifterna). 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Sverre Fredriksson (M) föreslår att ärendet återremitteras för att arbeta in Biblioteksparken under 
§ 13 samt tillhörande karta. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels förvaltningens och dels Sverre 
Fredrikssons (M) återremissförslag. Ordföranden frågar först om ärendet ska återremitteras eller 
avgöras på dagens sammanträde och finner att arbetsutskottet beslutar att ärendet ska 
återremitteras.    
 

Beslutsunderlag 
 Lokala ordningsföreskrifter i Bollebygds kommun - återremiss 
 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun 
 §18 Kf Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun 
 Kommunala badplatser 
 Område alkoholförbud Bollebygd centrum 
 Fritidsgården alkoholförbud 
 Örelundskolan alkoholförbud 
 Töllsjöskolan alkoholförbud 
 Bollebygdskolan alkoholförbud 

Skickas till 
Säkerhetschef 
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§64 

Upphandling julklappar - information 

Ärendet 
Dagens sammanträde 
Ekonomichef Daniel Aronsson redogör för den upphandling kring julklappar som kommunen 
behöver göra under året. 
  
Närvarande ges tillfälle att ställa frågor. Ordföranden tackar för informationen.  
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§65     KS2021/318 

 
Årsredovisning 2021, Bollebygds kommun  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2021 för 
Bollebygds kommun. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avsätter 49,0 mnkr till 
kommunens resultatutjämningsreserv, RUR. 
 

Ärendet 
Kommunens resultat 2021 blev ett överskott med 56,4 miljoner kronor (mnkr). Det var 51,8 
mnkr bättre än det budgeterade resultatet. Nämndernas resultat blev tillsammans ett överskott 
med 23,4 mnkr. Skatteintäkterna blev 14,1 mnkr bättre än budgeterat. Utöver det tillkommer 9,9 
mnkr i reavinster. Båda de finansiella målen är uppnådda. Kommunkoncernen gjorde ett resultat 
på 58,4 mnkr. Av kommunfullmäktiges nio mål så var fem uppnådda och fyra delvis uppnådda. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2021 för 
Bollebygds kommun. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avsätter 49,0 mnkr till 
kommunens resultatutjämningsreserv, RUR. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Årsredovisning 2021, Bollebygds kommun 
 Årsredovisning 2021 Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§66     KS2022/69 

 
Årsredovisning 2021 för Stiftelsen Bollebygds hyresbostäder  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen rekommenderar att kommunfullmäktige godkänner Stiftelsen Bollebygds 
hyresbostäders årsredovisning för 2021. 
 

Ärendet 
Stiftelsen Bollebygds hyresbostäder (Bollebo) har upprättat årsredovisning för 2021. Stiftelsens 
styrelse har godkänt den vid sitt möte 2022-03-23. Enligt revisionsberättelsen har 
årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen. Årets resultat för stiftelsen var 
2,5 miljoner kronor.  
 
Enligt stiftelsens stadgar ska kommunfullmäktige före juni månads utgång fatta beslut om man 
kan godkänna årsredovisningen. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen rekommenderar att kommunfullmäktige godkänner Stiftelsen Bollebygds 
hyresbostäders årsredovisning för 2021. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 Årsredovisning 2021, Stiftelsen Bollebygds hyresbostäder 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§67     KS2022/56 

 
Uppföljningsrapport februari 2022, kommunstyrelsen  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen godkänner uppföljningsrapport februari 2022, för kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 
Efter februari är kommunstyrelsens utfall 8,0 mnkr vilket är 1,8 mnkr bättre än budget, och 0,3 
mnkr högre jämfört mer februari 2021. Den stora avvikelsen beror främst på att resultatet inte är 
periodiserat och många stora kostnadsposter för första kvartalet har ännu ej bokförts. 
  
Totalt innebär uppföljningen ett prognosticerat överskott på 1 mnkr. Dock innebär prognosen 
efter februari alltid en stor osäkerhet och ska mest ses som en indikation där större och kända 
avvikelser rapporteras. Kommande månader kommer innebära mer grundliga 
prognosgenomgångar där även mindre avvikelser identifieras. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner uppföljningsrapport februari 2022, för kommunstyrelsen. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Uppföljningsrapport februari 2022, kommunstyrelsen 
 Uppföljningsrapport februari 2022 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§68     KS2022/52 

 
Uppföljningsrapport februari 2022, Bollebygds kommun  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner uppföljningsrapport februari 2022 
för Bollebygds kommun. 
  
  
  
 

Ärendet 
Förvaltningarna har tagit fram ekonomiska prognoser för 2022. Kommunens helårsprognos är ett 
resultat på strax under 31 miljoner kronor. Det är drygt 17 mnkr bättre än det budgeterade 
resultatet på 13,5 mnkr och motsvarar ca 4,9 procent av skatteintäkter och generella statsbidrag. 
Den ofördelade budgeten på 4,0 mnkr prognosticeras att nyttjas fullt ut. Av investeringsbudgeten 
på 124,7 mnkr så kommer 73,6 mnkr att nyttjas, utifrån vad som nu är känt. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner uppföljningsrapport februari 2022 
för Bollebygds kommun. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 
  
 

Beslutsunderlag 
 Uppföljningsrapport februari 2022, Bollebygds kommun 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§69     KS2022/71 

 
Riktlinjer för inköp och upphandling - information  

Ärendet 
Dagens sammanträde 
Ekonomichef Daniel Aronsson redogör för förslag till nya riktlinjer för inköp och upphandling 
som förvaltningen arbetar med. 
  
Närvarande ges tillfälle att ställa frågor. Ordföranden tackar för informationen.  
 

Beslutsunderlag 
 Riktlinjer vid inköp och upphandling 
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§70     KS2022/70 

 
Riktlinjer för direktupphandling  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer vid direktupphandling, daterat 2022-03-23. 
Kommunstyrelsen upphäver i och med antagande av nya riktlinjer, sitt tidigare beslut 2014-12-01, 
§ 198, om riktlinjer för direktupphandling. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige har fattat beslut om ny inköps- och upphandlingspolicy för Bollebygds 
kommun och det innebär att riktlinjer vid direktupphandling behöver revideras. Dessa riktlinjer 
beskriver förutsättningarna för direktupphandling i syfte att uppfylla lagkrav samt bidra till att 
kommunen tillvaratar konkurrensen vid direktupphandlingar. Syftet är också att säkerställa en 
snabb och kostnadseffektiv upphandling inom kommunen. 
  
Huvudregeln för tillåtelse att direktupphandla är att dessa punkter är uppfyllda: Det är säkerställt 
att det saknas avtal/ramavtal för det som ska inköpas. Det totala värdet på tilltänkt upphandling, 
inklusive eventuella options- och förlängningsklausuler, inte överskrider gränsen för 
direktupphandling, och att personen som utför direktupphandlingen ska ha genomgått 
kommunens inköpsutbildning. 
  
Det totala värdet på en tilltänkt direktupphandling, inklusive eventuella options- och 
förlängningsklausuler, får inte överskrida gränsen för direktupphandling. Reglerna i 
upphandlingslagstiftningen innebär att man inte behöver räkna ihop kommunens samtliga inköp 
av samma slag. Dock gäller att en upphandling inte får delas upp i syfte att komma under 
beloppsgränsen för direktupphandling. 
  
Om kommunens behov är löpande och sett över tre år överskrider beloppsgränsen kan det av 
praktiska och affärsmässiga skäl vara mer lämpligt att upphandla ett ramavtal med annonserat 
förfarande. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen antar förslag till riktlinjer vid direktupphandling, daterat 2022-03-23. 
Kommunstyrelsen upphäver i och med antagande av nya riktlinjer, sitt tidigare beslut 2014-12-01, 
§ 198, om riktlinjer för direktupphandling. 
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Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
  
 

Beslutsunderlag 
 Riktlinjer vid direktupphandling 
 Riktlinjer vid direktupphandling 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§71     KS2022/77 

 
Hantering av tillfällig förstärkning av statligt stöd 2022 
”skolmiljarden”  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fördelar intäkten från tillfällig förstärkning av 
statligt stöd 2022 till utbildningsnämnden. 
 

Ärendet 
Skolverket ska betala ut högst 1 400 000 000 kronor till landets kommuner i syfte att bidra 
till goda förutsättningar för att minska de negativa effekterna på elevers kunskapsutveckling och 
hälsa till följd av covid-19-pandemin. Medel ska fördelas proportionellt utifrån antalet barn och 
unga i åldern 6–19 år i kommunen. Medel ska fördelas under 2022 och ska användas till insatser i 
kommunal och enskild verksamhet i fritidshemmet, förskoleklassen, grundskolan, 
grundsärskolan, gymnasieskolan, gymnasiesärskolan och den kommunala vuxenutbildningen. 
  
För Bollebygds del uppgår förstärkningen till 1 476 tkr. Då medlen utbetalas utan villkor ska det 
hanteras som ett generellt statsbidrag vilket normalt tillfaller finansförvaltningen. För att 
pengarna ska kunna nyttjas inom avsett område behöver bidraget istället fördelas till 
utbildningsnämnden. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fördelar intäkten från tillfällig förstärkning av 
statligt stöd 2022 till utbildningsnämnden. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 
  
  
 

Beslutsunderlag 
 Hantering av tillfällig förstärkning av statligt stöd 2022 ”skolmiljarden” 

Skickas till 
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Kommunstyrelsen 
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§72     KS2021/86 

 
Svar på motion (S) om att avskaffa minutstyrningen och införa 
tillitsbaserat arbetssätt i hemtjänsten  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 
  
Reservation 
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottet beslut till förmån för eget förslag.  
 

Ärendet 
En motion har inkommit från Carina Svensson (S) och Lars-Erik Olsson (S) om att avskaffa 
minutstyrningen inom hemtjänsten och införa ett tillitsbaserat arbetssätt. Svar på motionen har 
beretts av tjänstepersoner inom socialförvaltningen och kommunstyrelseförvaltningen. 
Beredningen presenteras utförligt i bilagd rapport.  
 
Även om intentionerna i motionen är goda, och kan vara en del i det framtida utvecklingen av 
hemtjänsten i Bollebygds kommun, föreslås att motionen avslås.  
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 
  
Ledamöternas förslag till beslut 
Lars-Erik Olsson (S) föreslår att motionen ska bifallas. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels förvaltningens, dels Lars-Erik Olssons (S). 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att arbetsutskottet antar förvaltningens 
förslag. 
  
Reservation 
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottet beslut till förmån för eget förslag.  
 

Beslutsunderlag 
 Svar på motion (S) om att avskaffa minutstyrningen och införa tillitsbaserat arbetssätt i 

hemtjänsten 
 Svar på motion om att avskaffa minutstyrningen inom hemtjänsten, rapport 
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 Motion (S) om att avskaffa minutstyrningen och införa tillitsbaserat arbetssätt i 
hemtjänsten 

 §30 Kf Motion (S) om att avskaffa minutstyrningen och införa tillitsbaserat arbetssätt i 
hemtjänsten 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§73     KS2021/136 

 
Svar på motion (-) om ökat fokus på tillgänglighet i föreningslivet - 
yttrande från utbildningsnämnden  

Beslut 
Arbetsutskottets beslut 
Arbetsutskottet antar utbildningsnämndens yttrande: I kommunens ”Riktlinjer för kommunens 
stöd till föreningar” (Dnr: KS2013/434) regleras hur kommunens medel ska fördelas mellan de 
olika föreningarna. Föreningar för personer med funktionsvariation har samma möjlighet att söka 
bidrag från kommunen som övriga föreningar. När riktlinjerna omarbetas beaktas hur bidraget till 
föreningarna ska fördelas med avseende på insatser till personer med funktionsvariation. 
 

Ärendet 
Mathias Carlzon (-) föreslår i en motion daterad 2021-04-17 att kommunfullmäktige ger 
utbildningsnämnden och samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att avsätta medel som föreningar 
kan söka för att kunna aktivera funktionsnedsatta mer samt kunna anpassa sina lokaler så de blir 
mer välkomnande för funktionsnedsatta under 2021. Kommunfullmäktige har på sammanträde 
2021-04-29, § 75, remitterat motionen till samhällsbyggnadsnämnden för 
handläggning. Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat motionssvaret på sammanträde 2021-08-
16, § 153. Nämnden gör följande bedömning: Medel till föreningar för att aktivera 
personer funktionsvariation finns redan idag. Alla föreningar som har verksamhet för barn i 
åldern 4-20 år kan söka olika typer av föreningsstöd. Sökbara medel finns bland annat till: 
aktivitetsstöd, verksamhetsstöd, lokalstöd med mera. Det finns även ekonomiskt stöd till idrotts- 
och föreningsanläggningar (för detta stöd gäller ej åldersgränsen 4-20 år). I Bollebygds kommun 
”hyr” föreningarna, med verksamhet som vänder sig till åldersgruppen 4-20 år, kommunens 
lokaler gratis. Det finns också föreningsmedel att söka till organisationer som arbetar för 
personer med funktionsvariation. Dessa medel regleras i kommunens riktlinjer för kommunens 
stöd till föreningar. Riktlinjerna fastställdes av kommunfullmäktige i december 2013 och kommer 
att revideras under hösten 2021. Planen är att revideringen ska föregås av samtal med 
kommunens olika föreningar, så att riktlinjerna anpassas till dagens förhållanden och önskemål. 
Kommunens publika lokaler har genomgått en tillgänglighetsinventering rörande enkelt avhjälpta 
hinder och finns med i tillgänglighetsdatabasen. Åtgärder är vidtagna utifrån detta. Ett 
kartläggningsarbete pågår för att utröna underhållsbehovet på kommunens fastighetsbestånd, 
detta för att säkerställa att tillgängliga resurser kan satsas där de gör mest nytta. En del i detta är 
satsning på kommunens idrottshallar och projektering för att renovera idrottshallen vid 
Bollebygdskolan utifrån ett helhetsperspektiv kommer att starta hösten 2021. I projektering tas 
tillgänglighetsaspekt med utifrån gällande riktlinjer, särskilt beaktat utifrån ett barnperspektiv. 
Utöver det bör särskilt lilla idrottshallen i Bollebygd samt Örelundskolan i Olsfors prioriteras att 
åtgärdas utifrån ett tillgänglighetsperspektiv. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet på sammanträde 2021-09-23, § 130, och 
föreslog att kommunstyrelsen tillstyrker samhällsbyggnadsnämndens förslag: 
Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. Lars-Erik Olsson (S) 
reserverade sig mot arbetsutskottets beslut.  
  
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet på sammanträde 2021-10-05, § 158, och beslutade att 
skicka motionen till utbildningsnämnden för yttrande till kommunstyrelsen. 
  
Utbildningsnämnden har behandlat ärendet på sammanträde 2022-02-09, § 6, där nämnden 
beslutade att anta yttrande om motion gällande ökat fokus på tillgänglighet i föreningslivet 
daterad 2022-02-09, med Ulf Rapps (S) m.fl. ändringsförslag. Yttrandet lyder i och med 
ändringen: I kommunens ”Riktlinjer för kommunens stöd till föreningar” (Dnr: KS2013/434) 
regleras hur kommunens medel ska fördelas mellan de olika föreningarna. Föreningar för 
personer med funktionsvariation har samma möjlighet att söka bidrag från kommunen som 
övriga föreningar. När riktlinjerna omarbetas beaktas hur bidraget till föreningarna ska fördelas 
med avseende på insatser till personer med funktionsvariation.  
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Ledamöternas förslag till beslut 
Michael Plogell (FR) föreslår att arbetsutskottet antar utbildningsnämndens yttrande: I 
kommunens ”Riktlinjer för kommunens stöd till föreningar” (Dnr: KS2013/434) regleras hur 
kommunens medel ska fördelas mellan de olika föreningarna. Föreningar för personer 
med funktionsvariation har samma möjlighet att söka bidrag från kommunen som övriga 
föreningar. När riktlinjerna omarbetas beaktas hur bidraget till föreningarna ska fördelas med 
avseende på insatser till personer med funktionsvariation. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 §6 UN Motion till Kommunfullmäktige Bollebygds kommun gällande ökat fokus på 

tillgänglighet i föreningslivet 
 Yttrande av motion om ökat fokus på  tillgänglighet i föreningslivet 
 §158 KS Svar på motion (-) om ökat fokus på tillgänglighet i föreningslivet 
 Motion (-) om tillgänglighet i föreningslivet 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§74     KS2022/34 

 
Årsredovisning 2021 Sjuhärads samordningsförbund  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2021 för Sjuhärads samordningsförbund. 
Kommunfullmäktige beviljar även ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen samt de 
enskilda ledamöterna i densamma. 
 

Ärendet 
Sjuhärads samordningsförbund omfattar geografiskt åtta kommuner och befolkningsunderlaget i 
området var vid halvårsskiftet drygt 227 500 invånare enligt statistik från SCB. 
Samordningsförbundet är en fristående juridisk organisation med Arbetsförmedlingen, 
Försäkringskassan, Västra Götalandsregionen samt Borås Stad, Bollebygds, Herrljungas, Marks, 
Svenljungas, Tranemos, Ulricehamns och Vårgårdas kommuner som medlemmar. Uppgiften är i 
första hand att verka för att medborgare ska få stöd och rehabilitering till egen försörjning. Det 
som förbundet finansierar kompletterar myndigheternas ordinarie verksamhet. Till största del 
utfördes verksamhet av personal med anställning i Sjuhärads olika kommuner. 
Samordningsförbundet stödjer också aktivt insatser som syftar till att skapa strukturella 
förutsättningar för att myndigheterna ska kunna samarbeta bättre och för att förebygga ohälsa 
hos kvinnor och män. Det kan t.ex. handla om kompetensutveckling och kunskapsutbyte. 
Ändamålet för förbundet är att underlätta och uppnå en effektiv resursanvändning. 
 
Årsredovisningen innehåller en översiktlig redogörelse av resultat och verksamhetsutveckling 
samt en redovisning av det ekonomiska utfallet för budgetåret 2021. Revisorerna tillstyrker att 
styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. Enligt lag om finansiell samordning av 
rehabiliteringsinsatser ska varje förbundsmedlem var för sig pröva frågan om ansvarsfrihet. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2021 för Sjuhärads 
samordningsförbund. Kommunfullmäktige beviljar även ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen samt 
de enskilda ledamöterna i densamma. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Årsredovisning 2021 Sjuhärads samordningsförbund 
 Årsredovisning 2021 Sjuhärads samordningsförbund 
 Revisionsberättelse Sjusam 2021 
 Rapport Granskning av Sjuhärads samordningsförbunds årsredovisning 2021 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§75     KS2022/62 

 
Partistöd 2022 - Sverigedemokraterna  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (SD) för år 2022 med 64 722 kr. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning. 
 
I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Sverigedemokraterna nu 
gjort.  
 
Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat: 
44 % av prisbasbeloppet/parti 
15 % av prisbasbeloppet/mandat 
 
År 2022 beräknas ett prisbasbelopp till 48 300 kr. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (SD) för år 2022 med 64 722 kr. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Utbetalning av partistöd 2022 - Sverigedemokraterna 
 Granskningsrapport (SD) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§76     KS2022/41 

 
Partistöd 2022 - Centerpartiet  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (C) för år 2022 med 42 987 kr. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning. 
 
I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Centerpartiet nu gjort.  
 
Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat: 
44 % av prisbasbeloppet/parti 
15 % av prisbasbeloppet/mandat 
 
År 2022 beräknas ett prisbasbelopp till 48 300 kr. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (C) för år 2022 med 42 987 kr. 
 

Beslutsunderlag 
 Utbetalning av partistöd 2022 - Centerpartiet 
 Granskningsrapport Centerpartiet 
 Granskningsrapport del 2 Centerpartiet 
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Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§77     KS2022/38 

 
Partistöd 2022 - Miljöpartiet  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (MP) för år 2022 med 28 497 kr. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning. 
 
I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Miljöpartiet nu gjort.  
 
Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat: 
44 % av prisbasbeloppet/parti 
15 % av prisbasbeloppet/mandat 
 
År 2022 beräknas ett prisbasbelopp till 48 300 kr. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (MP) för år 2022 med 28 497 kr. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Utbetalning av partistöd 2022 - Miljöpartiet 
 Redovisning och granskning av partistöd 2021 (MP) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§78     KS2022/68 

 
Partistöd 2022 - Vänsterpartiet  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (V) för år 2022 med 28 497 kr. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. 
  
Granskningsrapporten ska bifogas till partiets redovisning. I beslut i september 2017 beslutade 
fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt allteftersom enskilt parti inkommit med 
de handlingar som krävs, vilket Vänsterpartiet nu gjort.  
 
Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat: 
44 % av prisbasbeloppet/parti 
15 % av prisbasbeloppet/mandat 
 
År 2022 beräknas ett prisbasbelopp till 48 300 kr. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (V) för år 2022 med 28 497 kr. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Utbetalning av partistöd 2022 - Vänsterpartiet 
 Granskningsrapport (V) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§79     KS2022/78 

 
Partistöd 2022 - Socialdemokraterna  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (S) för år 2022 med 71 967 kr. 
 

Ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. 
  
Granskningsrapporten ska bifogas till partiets redovisning. I beslut i september 2017 beslutade 
fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt allteftersom enskilt parti inkommit med 
de handlingar som krävs, vilket Socialdemokraterna nu gjort. 
 
Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat: 
44 % av prisbasbeloppet/parti 
15 % av prisbasbeloppet/mandat 
 
År 2022 beräknas ett prisbasbelopp till 48 300 kr. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (S) för år 2022 med 71 967 kr. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
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Beslutsunderlag 
 Utbetalning av partistöd 2022 - Socialdemokraterna 
 Granskningsrapport (S) 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§80     KS2022/15 

 
Svar på motion (S) om interpellationer och deras besvarande  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige bifaller motionen. Följande delar i § 34 i kommunfullmäktiges 
arbetsordning ändras enligt följande:  
 
För att tas med på ärendelistan till sammanträde ska en interpellation ha inkommit senast 14 
dagar före sammanträdesdagen.  
 
En ersättare får lämna in en interpellation vid ett sammanträde, om ersättaren tjänstgör som 
ledamot vid sammanträdet. Tillägg: Interpellationen kommer då att besvaras först på nästföljande 
sammanträde. 
 
En interpellation bör besvaras på det sammanträde till vilket den ställts. 
Tillägg: Kommunstyrelseförvaltningen överlämnar interpellationen till den ordförande, till vilken 
interpellationen är riktad, eller efter samråd med fullmäktiges ordförande och interpellanten, till 
annan ordförande som är mer lämpad att svara. 
 
Skriftligt svar utsänds till ledamöter och ersättare, genom uppdaterad kallelse, senast två 
arbetsdagar (tisdag kl 15) före det sammanträde (torsdag) då interpellationen ska bli besvarad. Det 
muntliga svaret på sammanträdet kan därför begränsas till en sammanfattning. 
 

Ärendet 
Peter Rosholm (S) föreslår i en motion daterad 2022-01-24 att Bollebygds kommun gör som 
Västra Götalandsregionen och har besvarande och debatt kring inlämnade interpellationer på 
samma sammanträde som interpellationen anmäls. Motionären föreslår att man kan ersätta 
följande mening i fullmäktiges arbetsordning, § 34 Interpellation: "En interpellation bör besvaras 
senast under det sammanträde som följer närmast efter det då interpellationen ställdes" med 
följande mening, tagen ur Västra Götalandsregionens arbetsordning för regionfullmäktige: 
"Interpellationen bör besvaras på det sammanträde till vilket den ställts". 
  
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2022-02-10, § 7, remitterat motionen till 
kommunstyrelsen för handläggning. 
  
Enligt regionfullmäktiges arbetsordning ska ledamot lämna in interpellation till regionfullmäktiges 
sekretariat senast 14 dagar före det sammanträde som den avses ställas, varvid interpellationen då 
kan besvaras på det sammanträde till vilket den ställts. I samma arbetsordning kan också utläsas 
att skriftligt svar utsänds till ledamöterna senast två arbetsdagar före det sammanträde då 
interpellationen ska bli besvarad. Det muntliga svaret kan därför begränsas till en 
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sammanfattning. 
  
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunfullmäktige bifaller motionen. Följande delar i § 34 i kommunfullmäktiges 
arbetsordning ändras enligt följande:  
 
För att tas med på ärendelistan till sammanträde ska en interpellation ha inkommit senast 14 
dagar före sammanträdesdagen.  
 
En ersättare får lämna in en interpellation vid ett sammanträde, om ersättaren tjänstgör som 
ledamot vid sammanträdet. Tillägg: Interpellationen kommer då att besvaras först på nästföljande 
sammanträde. 
 
En interpellation bör besvaras på det sammanträde till vilket den ställts. 
Tillägg: Kommunstyrelseförvaltningen överlämnar interpellationen till den ordförande, till vilken 
interpellationen är riktad, eller efter samråd med fullmäktiges ordförande och interpellanten, till 
annan ordförande som är mer lämpad att svara. 
 
Skriftligt svar utsänds till ledamöter och ersättare, genom uppdaterad kallelse, senast två 
arbetsdagar (tisdag kl 15) före det sammanträde (torsdag) då interpellationen ska bli besvarad. Det 
muntliga svaret på sammanträdet kan därför begränsas till en sammanfattning. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Svar på motion (S) om interpellationer och deras besvarande 
 Motion (S) om interpellationer och deras besvarande 
 §7 Kf Inkommen motion: Motion (S) om interpellationer och deras besvarande 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§81     KS2022/76 

 
Revidering av avtal gällande stamnät  

Beslut 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar att medge avvikelse från tidigare tecknat avtal (Avtal avseende 
etablering och tillhandahållande av bredbandsnät inom Bollebygds kommun) med Open Infra 
Operator AB i den del som berör sträckningen i bilaga 1. 
  
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna ny föreslagen sträckning enligt bilaga 2. Avvikelsen får 
inte medföra att projektets datum för slutredovisning överskrids. Detta beslut faller om VGR inte 
medger avvikelsen benämnd ovan eller om tidigare fattat beslut om medfinansiering påverkas 
negativt för kommunen del. 
  
Kommunstyrelsen ger firmatecknare i uppdrag att underteckna nödvändiga handlingar som 
eventuellt kan komma att krävas av VGR med anledning av detta beslut samt projektets 
slutredovisning. 
 

Ärendet 
Från Open Infra Core inkom 2022-03-23, till samhällsbyggnadsförvaltningen, en skriftlig 
förfrågan om att avvika från tecknat avtal om stamnät mellan noderna Gesebol telestation och 
Olsfors telestation i den del som gäller anslutande sträckning mot noden i Olsfors (bilaga 2). 
Genom avtalet har Open Infra förbundit sig vid att bygga en fiberstam mellan Olsfors telestation 
och Gesebol telestation för att fibrera Gesebols telestation. Styrgruppen för bredband har vid 
planberedning 2022-03-23, blivit informerade om avtalspartens önskan om att avvika från 
bindande villkorat avtal. Open Infra föreslår en ändring av noden i Olsfors utan påverkan på 
övriga krav enligt avtal och upphandling. Vidare beskriver Open Infra i sin förfrågan att vid en 
förändring av sträckningen uppfylls fortsatt kravet att samtliga nätägare kan hyra fiber. Svartfiber 
hyrs från Göteborg till ny föreslagen punkt i Olsfors, detta via Olsfors telestation, därigenom 
kopplas punkten ihop med den nya stammen till Gesebol. På grund av avetablering av Gesebol 
telestation har denna nod redan fått justeras till Open Infras egen nod/station. 
  
Syftet med tidigare genomförd upphandling är att Bollebygds kommun och VGR ska stötta 
projektet ekonomiskt så att fiber erbjuds/byggs till hushåll och företag i hela kommunen. Då 
sträckan är en av VGR utpekad brist ansvarar kommunen för att driva frågan om stamnät. Inför 
detta beslut har dialog, om föreslagen avvikelse, skett med VGR. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att medge avvikelse från tidigare tecknat avtal (Avtal avseende 
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etablering och tillhandahållande av bredbandsnät inom Bollebygds kommun) med Open Infra 
Operator AB i den del som berör sträckningen i bilaga 1. Kommunstyrelsen beslutar att 
godkänna ny föreslagen sträckning enligt bilaga 2. Avvikelsen får inte medföra att projektets 
datum för slutredovisning överskrids. Detta beslut faller om VGR inte medger avvikelsen 
benämnd ovan eller om tidigare fattat beslut om medfinansiering påverkas negativt för 
kommunen del. Kommunstyrelsen ger firmatecknare i uppdrag att underteckna nödvändiga 
handlingar som eventuellt kan komma att krävas av VGR med anledning av detta beslut samt 
projektets slutredovisning. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag 
 Revidering av avtal gällande stamnät 
 Revidering av avtal gällande stamnät 
 Bilaga 1 (sträckning mellan Gesebol och Olsfors telestationer) 
 Inkommen kartbild över föreslagen sträckning- 2022-03-23 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§82 

SÄRF - information 

Ärendet 
Dagens sammanträde 
Diskussion kring SÄRF och förberedelse inför medlemsråd i april. Även Carl Pålsson (FR), 
kommunens representant (ledamot) i direktionen för SÄRF, deltar via Teams.  
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